
وزارت اطلاعات از انهدام شــبکه ســازمان یافته 
کلاهبــرداری یونیک فاینانس و دســتگیری اعضای 

اصلی شبکه در سطح کشور خبر داد. 
به گزارش ایسنا، در اطلاعیه وزارت اطلاعات آمده 
است: با اقدامات اطلاعاتی و عملیاتی سربازان گمنام 
امام زمان )عجل الله تعالی فرجه الشــریف(، بیش از 
150 نفر از سرشــبکه ها و سرکرده های اصلی شرکت 
هرمی یونیــک فاینانس )unique finance( در 19 
استان کشور شناســایی و با هماهنگی مرجع قضایی 

مورد ضربه قرار گرفت.
مؤسسین و مدیران این شرکت که از ایرانیان مقیم 
در کشورهای همسایه می باشند؛ با معرفی واهی این 
مجموعه به عنوان یک شــرکت بین المللی و فعال در 
خرید و فروش سهام شرکت های معتبر در بورس های 
خارجی، با استفاده از روشــهای اغواگرایانه و ادعای 
پرداخت سودهای نامتعارف و دلاری، اقدام به شبکه 

سازی هرمی، ارائه توکن دیجیتال به نامUNQT  و 
کلاهبرداری از تعداد زیادی از شــهروندان در سراسر 

کشور نموده اند.
بــا اقدامات صــورت گرفته، ضمــن جلوگیری از 
خروج حجم بالایی ارز از کشــور، سایر اعضای فعال 
این شــبکه هرمی تحت رصد اطلاعاتی قرار گرفته و 
پرونده قضایی مؤسســین و گردانندگان این شرکت 
هرمی، در دادگاه های ویژه رســیدگی به اخلال گران 
در نظام اقتصادی کشور، در دست رسیدگی و صدور 

حکم می  باشد.
وزارت اطلاعات با عنایت به شرایط کنونی اقتصادی 
و شکل گیری کلاهبرداری های هرمی نوظهور، به ویژه 
در حوزه ارزهای دیجیتال، ضمن هشــدار نسبت به 
عــوارض پرخســارت ســرمایه گذاری در این قبیل 
طرح ها، آماده دریافت گزارشات مردمی از طریق ستاد 

خبری 113 می باشد.

در ادامه مراحل اصلی رزمایش مشــترک ذوالفقار 
1۴00 ارتــش، پهپاد ایرانی ســیمرغ با اســتفاده از 
بمب های هوشــمند و نقطه زن ایرانی، اهداف خود را 

در آب های دوردست مورد حمله و اصابت قرار داد.
به گزارش ایسنا، امیر دریادار سید محمد موسوی 
سخنگوی رزمایش مشــترک ذوالفقار 1۴00 ارتش، 
با اعــلام این خبر گفت: پهپاد بومی ســیمرغ نیروی 
دریایــی ارتش با اســتفاده از بمب های هوشــمند و 
نقطه زن موفق به انهدام یک هدف متحرک شناوری 
در آب های دوردست با استفاده از بمب های هوشمند 

و نقطه زن تماما ایرانی شد.
وی افــزود: اجرای عملیات گشــت و شناســایی 
شــبانه توسط پهپاد ســیمرغ و همچنین پهپادهای 
یسیر نیروی دریایی ارتش نیز از جمله دیگر اقدامات 
اجرا شده در این مرحله از رزمایش مشترک ذوالفقار 

1۴00 ارتش بود.

ســخنگوی رزمایش مشــترک ذوالفقــار 1۴00 
بــه نقــش جوانــان و نخبگان کشــور در توســعه 
توانمندی های دفاعی اشــاره کرد و گفت: آرایه های 
دفاعی پر ترکیبی که امــروز در ارتش برای مقابله با 
دشــمنان تدارک دیده شده اســت، همگی به دست 
متخصصان جوانی به وجود آمده که در ســازمان های 
نیروهای مســلح و دیگر ســازمان ها مشــغول جهاد 
علمی و تحقیقاتی هســتند و امروز نیز در طلیعه گام 
دوم انقــلاب هــزاران نفر از این جوانــان و نیروهای 
 نخبــه مجاهدانه بــرای اعتلای نام ایران اســلامی

 در تلاش اند.
ســخنگوی ارتش نیز در یک برنامــه رادیویی در 
خصوص این رزمایــش گفت: در این رزمایش در پی 
آنیم تا ســلاح و تجهیزات ایرانــی و بومی را آزمایش 
کرده و تاکتیک هایی که توســط عزیــزان در ارتش 

متناسب با تهدیدات طراحی شده را بیازماییم.

وزارت اطلاعات خبر داد
انهدام شبکه سازمان یافته کلاهبرداری یونیک فاینانس

 و دستگیری اعضای اصلی آن

 در رزمایش مشترک ذوالفقار ۱۴۰۰ اجرا شد
عملیات برد بلند توسط پهپاد سیمرغ 

و انهدام اهداف دریایی
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حسینی:  مجید  سید  سیاسی-  گروه 
بیش از یک ســال از اجــرای طرح منع تردد 
شبانه شهروندان برای کنترل کرونا می گذرد؛ 
طرحی که از آغاز عده ای از آن انتقاد داشــته 
و آن را در کنترل کرونا بی تاثیر می دانستند. 
اینک یک سال پس از اجرای این طرح، با توجه 
به اینکه بعضی از محدودیت ها برداشــته شده 
بسیاری از مسئولان و کارشناسان به منتقدان 
این طرح پیوســته اند و بر لزوم برداشتن این 
محدودیــت تاکید دارند. چندی پیش علیرضا 
زالی فرمانده عملیات ســتاد مقابله با کرونای 
استان تهران گفت: شــکل تردد شبانه تغییر 
کرده اســت و ساعت های انتهایی شب خلوت 
تر است و ساعات ابتدایی شلوغ تر شده است 
و از سوی دیگر محدودیت منع تردد شبانه در 
کاهش تجمعات خانوادگی تاثیر نداشته است. 
این موضــوع حجم کار زیادی به ناجا تحمیل 
کرده و زمانی تصویب شــد که واکسیناسیون 
نبود در حالی که امروز طرح واکسیناســیون 
در حال اجرا اســت. این محدودیت کاربردی 
ندارد و اثربخشی در کنترل بیماری ندارد؛ لذا 

پیشنهاد ما حذف منع تردد شبانه است.
همچنیــن اســتاندار تهران  نیــز در این 
خصــوص گفت: با توجه بــه اینکه طرح منع 
تردد شــبانه در تهران اثربخشی لازم را ندارد 
پیشنهاد ما به ســتاد ملی برداشته شدن این 
محدودیت اســت که این پیشــنهاد به ستاد 
ملی مقابله با کرونا ارائه خواهد شــد. علیرضا 
ناجی رئیس مرکز تحقیقات ویروس شناســی 
و مســعود یونســیان رئیس کمیته راهبری 

واکسیناســیون وزارت بهداشــت نیز در این 
خصــوص اعلام کــرده اند کــه  در این یک 
ســالی که از اجرای این طرح می گذرد هنوز 
هیچ آمار و ارقام رسمی در کارآمدی این طرح 
منتشر نشده و هیچ گونه شواهد علمی دال بر 
تأثیر اجرای طرح منع تردد شبانه بر کاهش و 
کنترل بیماری موجود نیست. محمد حسین 
حمیدی رئیس پلیــس راهور تهران نیز ادامه 
دار بودن ایجاد محدودیت برای منع خودروها 
در ســاعات تعیین شده را یکی از عوامل مهم 
ترافیک پایتخت می داند و به »ایران« می گوید: 
طــرح منع تردد شــبانه در ســاعات تعیین 
شــده موفق نبود و پلیس راهــور چندین بار 
نظر خود را رســماً به ســتاد ملی کرونا اعلام 
کرده اســت. چرا که با وجود ایجاد محدودیت 
ترددهای شــبانه شاهد آن بودیم که مردم در 
ســاعت محدودیت یعنی سر شب تقریباً تردد 

می کردند.
مخالفت با این طرح بــدون فایده و اصرار 
بر اجرای آن حالا بــه نمایندگان مجلس هم 
رسیده اســت و روز یکشنبه اظهارنظرهایی از 
نمایندگان مجلس منتشر شد که نشان می داد 
آنها با تعابیر تند از ادامه اجرای این طرح انتقاد 

کرده اند. 
احمد نادری نماینده تهران در این خصوص 
گفت: طرح ممنوعیت تردد شبانه بسیار طرح 
مزخرفی اســت جز ظلم به شهروندان تهرانی 
حاصــل دیگری ندارد مــا از ابتدا مخالف این 
طرح بودیم اما متاسفانه همچنان در حال اجرا 

است.

وی ادامــه داد: فواید و عواید این طرح اخذ 
جریمه های کلان از مردم اســت که این ظلم 
مضاعــف در دوره کرونا به مردم اســت و باید 

متوقف شود.
نادری تاکید کرد: ما در مجمع نمایندگان 
اســتان تهران بحث های جدی در این رابطه 
داشــته ایم و به زودی به این موضوع که این 
طرح لغو شــود ورود می کنیم مجلس ناظر بر 
همه شــئون و اموری اســت که در کشور در 
حوزه های مختلف اجرایی اجرا می شــود و در 

این حوزه هم وظیفه قانونی دارد.
وی خاطر نشان کرد: هیچ دلیل قانع کننده 
ای برای اجرای این طرح نمی بینم و فقط برای 
اخذ جریمه و واریز پول به حســاب نهادهای 

خاص این طرح اجرایی می شود.
از ســوی دیگر اقابل شاکری دیگر نماینده 
تهران در رادیو گفت و گو تاکید کرد : ســتاد 
ملی مقابله با کرونا باید در خصوص ممنوعیت 

تردد شبانه شفاف عمل کند.
اقبال شــاکری گفت: قانونی که واقعاً مؤثر 
نیســت، جز افزودن محدودیت و جریمه مالی 
سنگین برای مردم کارکرد دیگری ندارد. ستاد 

کرونا نیز باید به دقت در این زمینه نظر کند.
ولی اســماعیلی دیگر نماینده مجلس در 
مصاحبه با عصرایران گفت: مسوولان تاکنون 
مستندات علمی تاثیرگذاری این ممنوعیت در 

جلوگیری از شیوع کرونا را ارائه نکرده اند.
رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس و عضو 
ستاد مدیریت بیماری کرونا با اشاره به جلسه 
اخیر ســتاد کرونا اظهار داشت: موضوع منع 

تردد شــبانه در این جلسه مطرح و پیشنهاد 
شــد این طرح نیز هوشمندسازی شود یعنی 
افرادی که واکســن زده اند کد ملی شــان به 
پلیس راهور اعلام شود تا این ممنوعیت شامل 
آنها نشــود و افرادی که واکســن نزده اند در 

صورت نقض این ممنوعیت، جریمه شوند.
وی در پاسخ به این سوال که اصل این طرح 
چقدر منطقی اســت؟ افــزود: در حال حاضر 
هنوز ســند علمی که این طرح تا چه اندازه در 
جلوگیری از شیوع بیماری نقش داشته؛ ارائه 
نشده اســت. بارها از وزارت بهداشت و ستاد 
کرونا خواسته ایم درباره اجرای این طرح سند 
علمی ارائه کننــد اما ایــن کار را انجام نداده 
اند.ما از وزیر بهداشــت خواسته ایم این سند 
علمی را ارائه دهند... دلایل شــان برای اجرای 
این طرح این اســت که میهمانی های شبانه و 
دیدو بازدیدها می تواند در شیوع ویروس کرونا 

تاثیرگذار باشد. 
اســماعیلی ادامــه داد: در حــال حاضــر 
هوشمندســازی این طرح بهتر از این اســت 
کــه همه مــردم را جریمه کنند امــا باز هم 
قرار شــد آقای وزیر دلایل کارشناسی و سند 
علمی درباره اجرای این طرح ارائه دهند که اگر 
طبق این سند مشــخص شود این طرح هیچ 
تاثیری در شیوع کرونا نداشته متوقف شود و 

حتی هوشمندسازی آن هم اجرا نشود. اما اگر 
تحقیقات علمی به ما نشــان دهد که طرح در 
جلوگیری از شیوع بیماری تاثیرگذار بوده است 

باید هوشمندسازی آن اجرا شود.
اما اعتراض به این طرح ناکارآمد به صحن 
علنی مجلس هم کشیده شد و نوروزی نماینده 
ربــاط کریم تاکید کرد که چــرا مردم باید به 
خاطر تردد از ساعت 10شب تا 3 صبح جریمه 
شــوند و این کار جیب مردم را خالی می کند. 
این سخنان با واکنش محمدباقر قالیباف روبرو 
شد که عنوان کرد: در توضیح این موضوع باید 
گفت در زمان اوج شــیوع ویروس کرونا، کادر 
درمان به این نتیجه رســیدند که بیشــترین 
منشاء شیوع ویروس از شب نشینی های مردم 
اســت، لذا تصمیم بر ممنوعیت تردد شــبانه 
گرفته شد تا شــب نشینی ها به حداقل برسد 
ممنوعیت هم از 10 شــب تا 3  صبح در نظر 

گرفته شد.
با ایــن همــه رئیــس مجلس شــورای 
اسلامی خاطرنشــان کرد: باید بــه این نکته 
توجه شــود تا مردم خدایی نکرده فکر نکنند 
دولت برای تامین کســری بودجه و یا نیروی 
انتظامی برای کســب درآمد ایــن کار را انجام 
می دهد، این اقدام تنها برای حفظ جان مردم 

است.

پنج نکته ای که کواکبیان در دیدار
 با رئیس جمهور مطرح کرد

 مصطفی کواکبیان مدیرمسئول روزنامه مردم سالاری پس از دیدار مدیران 
برخی رسانه ها با سیدابراهیم رئیسی، در صفحه اینستاگرام خود نوشت: در این 
جلسه با ابراز خوشــبختي از این که با دعوت دوستان نهاد ریاست جمهوري 
براي اولین بار پس از انتخابات ٢٨ خرداد براي گفتگوبا رئیس دولت سیزدهم 

حاضر شده ام پنج نکته را به اختصار یادآور شدم:
1- جناب رئیســي شــما بایداز فرصت اســتثنایي و بي نظیریکپارچگي و 
هماهنگی سه قوه و ســایرارکان حکومت براي خدمت هرچه بیشتر به مردم 

استفاده کنید.
٢- بایــد شــما از تناقض در گفتمان دولت ســیزدهم و تضــاد در رفتار 
دولتمــردان خودتــان در مجموع سیاســت ها و برنامه هــا از جمله موضوع 
واکسیناســیون عمومي اقتصاد و معیشــت مردم و مذاکرات وین وامثال آن 

جلوگیري نمائید.
3- برخــي اقداماتتان نوعي امیــد در دل مردم ایجاد کرده که مي توان بر 
بســیاري از مشکلات فائق آمد به شرط آنکه برخي همکاران شما این امید را 

به یأس مبدل نسازند.
۴-  شما در طول خدمت خویش باید بتوانید اعتمادعمومی به اساس نظام 
را بــه گونه اي افزایش دهیدکه در آینده شــاهد غیبت ۶0درصدی مردم در 
انتخابات مجلس و بالای 50درصدی آنان درانتخابات ریاست جمهوري وبالاي 

٨0 درصدي آنان در انتخابات شوراها نباشیم.
5-  بــراي افزایش امید میان مــردم باید از دیدگاههاي دلســوزانه همه 
جناح ها اســتفاده نمایید همانند همین جلســات لذا امیدوارم به نکات مطرح 
شده از سوی اینجانب از جمله 50شاخص تحول براي استمرار باصلابت نظام 
که پس از انتخابات ریاســت جمهوری به دفتر جنابعالي ارســال شــده است 

مطمح نظر واقع شود.

رئیس حوزه قضایی کهریزک اعلام کرد
جزئیات بازداشت ۱۵ متهم

 در پرونده تخلف مالی شهرداری کهریزک
رئیــس حوزه قضایی کهریزک از بازداشــت 15 نفر از متهمان در خصوص 
پرونده تخلفات مالی در شــهرداری کهریزک خبر داد و گفت: شهردار اسبق 
کهریزک نیز یکی از متهمان این پرونده اســت و بــا توجه به اینکه پرونده در 
حال حاضــر در مرحله تحقیقات مقدماتی قرار دارد، احتمال افزایش متهمان 

وجود دارد.
به گزارش قوه قضاییه، آرش ناصر پیرسرایی رئیس حوزه قضایی کهریزک  
از بازداشــت 15 نفر از متهمان در خصوص پرونده تخلفات مالی در شهرداری 
کهریــزک خبر داد و عنوان کرد: در این خصوص پرونده ای با عناوین ارتشــاء، 
اختلاس، جعل، کلاهبرداری و موارد دیگر مطرح شده است که تاکنون منجر 

به بازداشت 15 نفر از متهمان شده است.
رئیس حوزه قضایی کهریزک با اشــاره به رصدهای اطلاعاتی انجام شــده 
توسط سربازان گمنام امام زمان )عج( در این پرونده اظهار کرد: اتهام این افراد 
عمدتا، اختلاس، ارتشــاء، مذاکره برای اخذ رشــوه، موجبات تحقق ارتشاء و 

کلاهبرداری از شهرداری است.
وی بــا بیان اینکه در حال حاضر این پرونده 3٢ جلد دارد، گفت: شــهردار 
اســبق کهریزک نیز یکی از متهمان این پرونده است و با توجه به اینکه پرونده 
در حال حاضــر در مرحله تحقیقــات مقدماتی قــرار دارد، احتمال افزایش 

متهمان وجود دارد.
پیرســرایی در پایان گفت: برآورد میزان اختلاس و ارتشــاء صورت گرفته 

منوط به انجام کارشناسی است.

هرچه سریع تر جلسه شورای عالی مسکن تشکیل شود
رئیس کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی، تاکید کرد: انتظار می رود 
رئیس جمهور هرچه ســریع تر جلســه شورای عالی مســکن را جهت انجام 
هماهنگی های بین دســتگاهی برای آغاز ســاخت ســالانه یک میلیون واحد 
مســکونی تشــکیل دهد. محمدرضا رضایی کوچی در گفت وگو با ایسنا، بیان 
کرد: در اولین جلســه شورای عالی مسکن مقرر شد تا حداکثر ظرف 10 روز 
بعد بلافاصله رئیس جمهور جلسه بعدی را برگزار کند، اما با گذشت سه هفته 

هنوز این جلسه از سوی رئیس جمهور تشکیل نشده است.
وی در ادامه اظهار کرد: این امر می تواند به تولید مســکن آسیب وارد کند. 
درخواســت بنده از رئیس جمهور این است که به سرعت جلسه شورای عالی 
مســکن را تشکیل دهد تا کارهایی که بر روی زمین مانده و نیاز به هماهنگی 
دارد انجام شود. نماینده مردم جهرم در مجلس شورای اسلامی، تصریح کرد: 
بایــد هماهنگی بین دســتگاه ها از جمله بانک هــا، وزارت صمت برای تامین 
مصالح، وزارت اقتصاد برای زمین هایی که در اختیار دستگاه های دولتی است 
هرچه ســریع تر انجام شود تا شاهد تسریع در شروع ساخت یک میلیون واحد 

مسکونی در سال باشیم.

اخبار کوتاه

نمایندگان به طرح منع تردد شبانه اعتراض کردند، قالیباف دفاع کرد

طرح بی فایده ای که فقط جیب مردم را  
خالی می کند

نمایندگان مجلس شورای اسلامی با کلیات لایحه تمدید 
مهلت های مقرر در تبصره های 1 و ٢ ماده ٢ قانون رسیدگی 

به تخلفات رانندگی مخالفت کردند.
به گزارش ایســنا، در جلسه علنی صبح دیروز )یکشنبه( 
مجلس شورای اسلامی کلیات لایحه اصلاح تبصره های 1 و ٢ 
ماده ٢ قانون رسیدگی به تخلفات رانندگی مورد بررسی قرار 
گرفت و نمایندگان با آن مخالفت کردند. پیش از این مهلت 
10 ساله ای به نیروی انتظامی برای تامین نیروی مورد نیاز از 
افسران و کادر پیمانی برای تشخیص تخلفات مربوط به حمل 
و نقل و عبور و مرور و قبض جریمه داده شــده بود که این 

مهلت سال گذشته به پایان رسید.
در این لایحه آمده بود که نیروی انتظامی می تواند حداکثر 
تا ســال 1۴0۴ از این اختیارات برای تشــخیص تخلفات و 
صدور قبض جریمه به درجه داران کادر مورد وثوق راهنمایی 
رانندگی با شــرایط خاص و همچنین افســران کادر سایر 

بخش های نیروی انتظامی استفاده کنند.  
در جریان بررســی کلیــات این لایحــه، روح الله نجابت 

سخنگوی کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی توضیح 
داد که این لایحه اختیار جدیدی به نیروی انتظامی نمی دهد 
بلکه مجوزی که 10 سال پیش به ناجا داده شده قرار است تا 

پایان سال 1۴0۴ تمدید شود.
رحمت الله نوروزی نماینده علی آباد کتول در مخالفت با 
کلیــات این لایحه گفت: با اجرای دولت الکترونیک می توان 
از بســیاری از تخلفات رانندگی جلوگیــری کرد. می توان با 
پیش بینی اعتبارات لازم در بودجه سالانه، سیستم دیجیتال 
را اجرایی کرد. با اســتفاده از دولت الکترونیک از خطاهای 
انسانی کاسته می شود زیرا در حال حاضر افراد غیر متخصص 

بسیاری فعال هستند.
وی همچنین با بیان اینکه مردم از ممنوعیت تردد شبانه 
گلایه های بسیاری دارند، افزود: با وجود اینکه تمام پروتکل ها 
در رستوران ها، هواپیماها و اماکن عمومی برداشته شده، رفت 
و آمد شبانه مردم ممنوع است و ممنوعیت شبانه هیچ تاثیر 

و فایده ای ندارد.
محمدتقی نقدعلی نماینده خمینی شــهر نیز به عنوان 

موافق کلیات گفت: ابتدا اینکه این قانون 10 ســاله اســت 
و قرار نیست برای همیشــه اختیاراتی را اعطا کنیم، ضمن 
آنکه در متن قانون برای افسر وظیفه که این اختیارات به او 
داده می شود، 3 شرط؛ حداقل داشتن مدرک دیپلم، داشتن 
گواهینامه رانندگی و 10 سال سابقه خدمت در راهنمایی و 
رانندگی پیش بینی شده است، لذا قرار نیست به هر عزیزی 

یک دسته برگ جریمه داده شود.
وی افزود: هر چنــد در ایام کرونا با توجه به جریمه های 
غیرقانونــی که دوربین ها برای ترددها اعمال می کردند، یک 
هزار میلیارد تومان درآمد حاصل شــد که بخشی به نیروی 
انتظامی تعلــق می گیرد. با این وجود بایــد بحث نظارتی را 
تشدید کرد، یعنی نیروی انتظامی افرادی را انتخاب کند که 
از حیث روحی و روانی برای راحت کردن خیال خود جریمه 
نکند. امروز نیروی انتظامی دارای کمبود نیرو است و در حوزه 
انتخابیه بنده با 3٨0 هزار نفر جمعیت، با کمبود نیروی راهور 
و انتظامی روبرو هستیم، لذا اگر ما این اجازه را ندهیم، نیروی 

انتظامی در انجام وظایف خود دچار مشکل می شود.

حسن نوروزی نماینده رباط کریم به عنوان دومین مخالف 
کلیات گفت: در این لایحه اجازه داده می شود که برای تامین 
نیروی مورد نیاز راهنمایی و رانندگی از افسران کادر و پیمانی 
سایر بخش های نیروی انتظامی و افسران وظیفه استفاده شود 
بــه این معنا که موضوع راهنمایی و رانندگی را به افســران 
کلانتری ها واگذار می کنیم. باید به این نکته توجه شــود که 
افسران کلانتری ها باید به وظایف خود عمل کنند. با تصویب 
این لایحه، به افسران کلانتری ها دسته قبض داده می شود تا 

بتوانند مردم را جریمه کنند.
وی با طرح این پرسش که مگر به اول انقلاب برگشته ایم؟ 
تصریح کرد: در حال حاضر همه خیابان ها و جاده ها دوربین 
دارند. از طرف دیگر چرا مردم به دلیل تردد از 10 شــب تا 
3 بامداد جریمه می شــوند؟ در شرایطی که تحریم و گرانی 
مشکلات بسیاری برای مردم ایجاد کرده نباید به هر نحوی 
جیب مردم را خالی کنند. ســتاد ملی کرونا بر اســاس چه 
قانونی تردد شبانه را ممنوع اعلام کرده؟، جریمه های دریافت 
شده به ازای ممنوعیت تردد در چه محلی هزینه شده است؟

مدیرکل تعزیرات حکومتی تهران از حکم تعطیلی چهار 
بیمارستان شهر تهران به دلیل اضافه دریافت از بیماران خبر 
داد و گفت: این چهار بیمارســتان برای بار سوم مرتکب این 
تخلفات شــده اند و طبق قانون باید تعطیل شوند ولی اگر 
بتوانند رضایت شکات را فراهم کنند مشمول تخفیف خواهند 
شد. به گزارش ایسنا، محمدعلی اسفنانی در این باره اظهار 
کــرد: تعداد قابل توجهی از بیمارســتان های تهران مرتکب 
تخلف اضافه دریافت از مردم شده اند که این تخلفات در حال 
رسیدگی است و در خصوص چهار پرونده، اضافه دریافت از 

بیماران به خصوص بیماران کرونایی محرز شد.
مدیر کل تعزیرات حکومتی تهران از حکم تعطیلی چهار 
بیمارستان شهر تهران به سبب اضافه دریافت از بیماران خبر 
داد و گفت: چون این حکم هنوز قطعی نشده است از بیان نام 
این بیمارستان ها معذوریم، اما هر چهار بیمارستان، سومین 

بار تخلف کرده اند.
وی گفت: پرونده ها از ناحیه کمیســیون ماده 11 وزارت 
بهداشت، درمان و آموزش پزشکی که مربوط به دانشگاه های 
علوم پزشکی است برای تعزیرات ارسال شد که بسیار سریع 
رســیدگی کردیم و حکم اولیه آن صادر شده و، چون حکم 
قطعیت پیدا نکرده است، اسامی این چهار بیمارستان را اعلام 

نمی کنیم. این چهار بیمارســتان در شــهر تهران هستند و 
تخلف هر چهار بیمارســتان در مرتبه ســوم بوده است و بر 
همین اساس هرچهار بیمارستان پروانه مسئول فنی و پروانه 
تاسیس آن لغو شده است و طبق قانون باید تعطیل شوند مگر 

اینکه تا صدور حکم قطعی، رضایت شاکیان را جلب کنند.
اســفنانی گفت: بر همین اساس بیمارســتان اول ٢٢1 
میلیارد ریال از مردم اضافه دریافت داشــته است که علاوه 
بر استرداد این وجه باید سه میلیارد و 130 میلیون ریال نیز 

به عنوان جزای نقدی در حق صندوق دولت پرداخت کند.
وی افزود: این بیمارستان به لغو پروانه تاسیس و همچنین 
پروانه مســئول فنی و توبیخ کتبی و درج در پرونده پزشکی 
محکوم شده است. مدیرکل تعزیرات حکومتی تهران گفت: 
بیمارستان دوم هم به سبب اضافه دریافتی که داشته است، 
محکوم شــد 10 برابر ارزش تخلف انجام شــده را به عنوان 
جزای نقدی بپردازد و لغو پروانه مســئول فنی و لغو پروانه 
تاســیس و همچنین توبیخ کتبی و درج در پرونده از دیگر 

احکام صادر شده در خصوص این بیمارستان است.
اسفنانی افزود: بیمارستان ســوم هم 1۷٨ میلیون ریال 
اضافه دریافت از مردم داشــته است که علاوه بر استرداد این 
وجــه باید یک میلیارد و ۷00 میلیون ریال نیز جزای نقدی 

پرداخت کند و لغو پروانه تاسیس و لغو پروانه مسئول فنی و 
توبیخ کتبی و درج در پرونده از دیگر احکام صادره برای این 
بیمارستان است. وی گفت: بیمارستان چهارم نیز محکوم شد 
۴5٨ میلیون ریال اضافه دریافت از مردم را به شکات برگرداند 
و عــلاوه بر این به پرداخت ٢1 میلیارد و ۶0۷ میلیون ریال 
جزای نقدی و لغو پروانه تاســیس و لغو پروانه مسئول فنی، 

توبیخ کتبی و درج در پرونده پزشکی محکوم شده است.
مدیــر کل تعزیــرات حکومتی تهران افــزود: این چهار 
بیمارســتان برای بار ســوم مرتکب این تخلفات شده اند و 
طبق قانون باید تعطیل شــوند و اگر بتوانند رضایت شکات 
را فراهم کنند مشمول تخفیف خواهند شد چرا که تعطیلی 

بیمارستان در این شرایط به مصلحت نیست.
مدیرکل تعزیرات حکومتی تهــران همچنین از جریمه 
قطعی 13 هزار میلیارد ریالی همراه اول و ایرانسل به سبب 

اضافه دریافت از مشتریان در بسته های اینترنتی خبر داد.
محمدعلی اســفنانی همچنین در پاسخ به سوالی مبنی 
بر این که آیا شــکایت حدود یکسال گذشته سازمان تنظیم 
مقررات و ارتباطات رادیویی از دو اپراتور همراه اول و ایرانسل 
در تعزیرات تهران منجر به صدور حکم شــده است؟ افزود: 
رســیدگی به ایــن پرونده قدری طولانی شــد چرا که باید 

استعلاماتی انجام می شد و کار کارشناسی صورت می گرفت 
تا نحوه محاسبه اضافه دریافتی که از مردم در بسته های ارائه 
شده طولانی مدت و کوتاه مدت صورت گرفته بود، مشخص 
شود که کاری فوق العاده فنی بود و باید مراجع خاصی میزان 

تخلف را به ما اعلام می کردند.
وی گفــت: در هــر حال این پرونده در شــعب بدوی ما 
رســیدگی و منجر به صدور حکم شد و در شعبه تجدیدنظر 

هم این حکم قطعیت پیدا کرد و قابلیت اجرا دارد.
اســفنانی افزود: بر همین اســاس اپراتور همــراه اول به 
پرداخت جریمه ای معادل ۷ هزار و ۶03 میلیارد ریال جزای 
نقدی در حق صندوق دولت و مهر تخلف نوبت اول و اپراتور 
ایرانسل هم به پرداخت پنج هزار و ۴0۷ میلیارد ریال جزای 

نقدی و مهر تخلف نوبت اول محکوم شدند.
وی گفت: با توجه به این که مردم نیز از این قضیه متضرر 

شدند امکان پرداخت خسارت به مردم هم باید فراهم شود.
اســفنانی افزود: این رای در اداره کل تعزیرات حکومتی 
تهران قطعی اســت و البته در دیوان عدالت اداری اگر طرح 
دعــوی کنند قابلیت تجدید نظر دارد و اگر در دیوان عدالت 
دستور توقف صادر نشود این حکم از همین امروز قابلیت اجرا 

خواهد داشت.

نماینده مردم اصفهان در مجلس شــورای اسلامی گفت: 
متاســفانه امــروز بحث ربا در جامعه به شــکل شــیطانی 
خودنمایــی می کند، اما طرح تغییر اهداف و ســاختار بانک 

مرکزی همچنان مسکوت مانده است.
به گزارش ایســنا، عباس مقتدایی در تذکر شــفاهی در 
جلسه علنی دیروز )یکشنبه( مجلس شورای اسلامی با اشاره 
به بندهــای 11 و 1٢ ماده ٢٢ آئین نامه داخلی مجلس که 
در خصوص اقتدار مجلس و بهبود روش های نظارتی اســت، 
بیان کرد: متاسفانه امروز بحث ربا در جامعه به شکل شیطانی 

خودنمایی می کند.
وی افــزود: بنده و همکارانم چندین ماه گذشــته با رأی 

بســیار بالا خواســتار تغییر اهداف، وظایف و ساختار بانک 
مرکزی شــدیم، توقع این بود که هیات رئیسه پیگیری های 
لازم را انجام دهد، ولی این طرح مهم به دلیل عدم پیگیری از 

جانب هیات رئیسه در کمیسیون مسکوت مانده است.
نماینده مردم اصفهان تصریح کرد: در کنار این اقدام کلان 
برای پایان دادن به ربا در نظام اسلامی، طرحی مهم برای رفع 
نیازهای مردم را دنبال کردیم و قانون الزام دولت به پرداخت 
یارانه کالاهای اساسی که تقریبا یک سال قبل تصویب شد 

را دنبال کردیم. آیا هیات رئیسه و افرادی که مسئولیت دارند 
پیگیری کردند که این طرح به نحو شایسته اجرایی شود؟

مقتدایی تاکید کرد: امروز امنیت غذایی مردم مورد تهدید 
قرار دارد، در کنار تمام اقدامات پسندیده ای که صورت گرفته 
موانع و مشکلات بســیاری داریم، متاسفانه برخی مجبورند 
پســماند دیگران را اســتفاده کنند. این نظارت ها کجا باید 
انجام شــود؟ اقتدار مجلس اقتضا می کند آن چیزی که به 
تصویب می رسد مانند اینکه برنج، گوشت، قند، شکر و... باید 

به صورت کارت در اختیار افراد قرار گیرد، روی زمین مانده و 
اگر هم اجرایی شده به صورت ناقص بوده است. نایب رئیس 
کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس در زمینه 
خــودرو داخلی و افزایش قیمت آن، بیــان کرد: در مجلس 
تذکرهای مهمی به دولت داده شــد، اقتــدار مجلس اقتضا 
می کند که رئیس و هیات رئیسه این مساله را مجلس دنبال 

کند.
مقتدایی به اقدام اخیر وزارت نفت در زمینه شــکایت از 
خبرنگاری که حقوق نجومی یکــی از مدیران وزارت نفت را 
افشا کرده بود انتقاد کرد و گفت: به این روند خاتمه دهند و 

خبرنگاران کشور از خبرنگار افشاگر حمایت کنند.

مخالفت مجلس با اصلاح قانون رسیدگی به تخلفات رانندگی

از سوی مدیرکل تعزیرات حکومتی تهران تشریح شد 

 تعطیلی چهار بیمارستان و جریمه ۱۳ هزار میلیاردی همراه اول و ایرانسل

خبرنگاران کشور از خبرنگار افشاگر حمایت کنند

صیانت از حق سلامت روان در مقابل کووید-۱۹
میثم درستی 

با شیوع ویروس کووید-19 نه تنها سلامت جسمی آحاد بشر به ورطه خطر 
افتاد بلکه آثار خود بر ســلامت روانی انسان را نیز نشان داد. مصائب روانی ای 
همچون دور شدن از اجتماع، احساس درماندگی، جدایی از خانواده، دوستان 
و بســتگان، اضطراب درخصوص ابتلا و مرگِ خــود و اطرافیان... از مواردی 
هســتند که ویروس و متعاقباً قرنطینه به بار آورده است. از آن حیث که حق 
بر ســلامت اعم از جســم و روان مورد تعهد دولت ها بوده در این جا لازم به 
نظر می رسد که جایگاه حق سلامت روان در برابر کووید-19 در سطح حقوق 

بین الملل عمومی و نظام حقوقی داخلی مورد بررسی و کنکاش قرار گیرد.
از منظــر حقوق بین الملل عمومی : حق ســلامت روان در ماده 1٢ میثاق 
بین المللی حقوق اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی )مصوب19۶۶( به رســمیت 
شناخته شده اســت. به منظور نظارت بر حسن اجرای این میثاق بین المللی 
کمیته ای متشکل از 1٨ نفر تشکیل گردیده که این کمیته مفسر قانونی مواد 
این میثاق نیز محسوب می شــود. در علم حقوق بین الملل عمومی تفاسیر در 
قالبی تحت نام نظریه عمومی و یا توصیه های کلی منتشــر و ابلاغ می شــوند. 
کمیته طی نظریه عمومی شــماره 1۴، ماده 1٢ میثاق را تفســیر و بر انفکاک 
ناپذیری جسم و روان در موضوع حق بر سلامت تاکید و تصریح کرد. بند های 
۴ و 11 این نظریه عمومی سلامت روان را طیف گسترده ای از عوامل اقتصادی 
- اجتماعــی می داند و معتقد اســت که تضمین ســلامت روان افراد در گرو 
بهبــودی اوضاع اقتصادی و اجتماعی آنان اســت. کمیتــه میثاق در تاریخ ۷ 
آوریل ٢0٢0 طبی بیانیه ای و با این اســتدلال که گروه های آسیب پذیر بیش 
از گــروه دیگری در معرض بحران های روانی هســتند؛ دول عضو را مکلف به 
حمایت از گروه های مذکور کرد. آنگونه که از نظریه عمومی شماره 1۴ و بیانیه 
کمیته میثاق برمی آید ســلامت روان در حقیقت وابســته به مجموعه ای از 

بازیگران دیگری همچون اقتصاد و شرایط اجتماعی است.
از منظر نظــام حقوق داخلی: اصول متعددی از قانون اساســی جمهوری 
اســلامی بر حق بر سلامت تصریح کردند. یا به عنوان حقی بشری )اصل ٢0( 
و یا به عنــوان یک وظیفه برای دولت )بند 1٢ اصل 3(. اســاتید حقوق این 
چنین تفســیر نمودند که حق بر ســلامت در قانون اساسی مشتمل است بر 
جســم و روان و تفکیکی بین این دو قائل نشدند. با اوج گیری پاندمی ویروس 
کووید-19 با تصویب پارلمان محترم، در تاریخ 99/٨/٢٨ مصوبه »الزام دولت 
به پرداخت یارانه کالا های اساســی« شــکل قانون به خود می گیرد. این  ماده 
واحده با شناســایی گروه های آسیب پذیر و لزوم حمایت اقتصادی از آنان در 
حقیقت به دنبال صیانت از ســلامت روانی این افراد اســت که با امید بهبود 
بخشــیدن به شرایط اقتصادی گروه های آســیب پذیر سلامت روانی آنان نیز 
تضمین شــود. این همان استدلالی اســت که بیانیه کمیته میثاق نیز به آن 

اشاره نمود.
باتوجه به آنچه بیان شــد باید متذکر شــد که سلامت روانی شهروندان تا 
آن جایی که مرتبط با مسئله دولت هاست یعنی شرایط اقتصادی و اجتماعی؛ 
محل بحث حقوق عمومی است. قانونگذار جمهوری اسلامی با درک این مسئله 
که گروه های آســیب پذیر هم در معرض مصائب اقتصادی و همچنین متأثر 
از آثار روانی کووید-19 هســتند؛ قانون الزام دولت به پرداخت یارانه کالا های 

اساسی را به تصویب رساند.

سرمقاله


